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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΙΚΤΥΟ 

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑ∆ΩΝ                                 Αρ.Πρωτ.: 2630/04-03-2016 

∆ΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 

                              Α ρ ι θ µ. Α π ό φ α σ η ς : 35/2016 

 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το Πρακτικό  3/2016 της Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  Πάρου  

 

Θέµα: Στρατηγικό σχέδιο για την διαχείριση των απορριµµάτων 2016-2019. Ανακήρυξη 

του 2016 ως έτους ανακύκλωσης. 

Στην Πάρο σήµερα 09 Φεβρουαρίου 2016 ηµέρα Τρίτη και ώρα 19.00΄, το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο Πάρου συνήλθε σε δηµόσια συνεδρίαση στο δηµοτικό κτίριο πρώην Ξενοδοχείο 

«ΞΕΝΙΑ» ύστερα από την µε αριθµό πρωτ. 1184/05-02-2016 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του, που δηµοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του ∆ήµου Πάρου και 

επιδόθηκε µε αποδεικτικό στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους και στον ∆ήµαρχο,  σύµφωνα µε τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87), καθώς και στους Προέδρους των 

Συµβουλίων των ∆ηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου σύµφωνα µε την παρ. 8 του 

άρθρου 67 του Ν.3852/10, για την συζήτηση και λήψη απόφασης στο παρακάτω θέµα της 

ηµερήσιας διάταξης. 

Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε 

νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο 27 µελών παραβρέθηκαν 20 µέλη και ονοµαστικά 

οι: 

Από τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους  

Π α ρ ό ν τ ε ς Α π ό ν τ ε ς 
1. Άγουρος Άγγελος           1. Αντιπαριώτης ∆ηµήτριος 

2. Βλαχογιάννης Χρήστος 2. Γκίκας Νέστωρ 

3. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 
(αποχώρησε στην αρχή του 4

ου
 θέµατος Η.∆.) 

3. Γκόκας Αλέξιος   

4. Καραχάλιος Σταύρος 4. Καλακώνας Μηνάς 

5. Λεοντής Μικές  5. Κασαπίδης Αναστάσιος (προσήλθε κατά τη 

διαδικασία των ερωτήσεων)  

6. Λουκής Γεώργιος του Κων.                6. Λουκής Γεώργιος του ∆ηµ.              

7. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 7. Ρούσσος Πέτρος 

8. Μαλινδρέτος Χαράλαµπος (αποχώρησε 
στην αρχή του 4

ου
 θέµατος Η.∆.) 

 

9. Μαρινόπουλος Αθανάσιος  

10. Πατέλης Άγγελος  

11. Πετρόπουλος Ιωάννης  

12. Πούλιος Γεώργιος  

13. Ραγκούσης Γεώργιος  

14. Ροκονίδας Κωνσταντίνος  

15. Ρούσσος Βατίστας        

16. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος  

17. Σαρρή – Παπακυρίλλου Θεοδώρα  

18. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος  

19. Χανιώτη Μαρία  

20. Χριστόφορος Χρήστος  

Παρών ήταν και ο ∆ήµαρχος Πάρου κ. Μάρκος Κωβαίος. 
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Από τους Προέδρους των Συµβουλίων των ∆ηµοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων Πάρου 

παρευρέθει ο Πούλιος Κων/νος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αγκαιριάς, ο Ιορδάνης Παναγιώτης 

της ∆ηµοτικής Κοινότητας Πάρου και η Ρούσσου Ειρήνη της Τοπικής Κοινότητας Κώστου. 

Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε ο υπάλληλος του ∆ήµου Πάρου κ. Σπανόπουλος Νικόλαος για 

την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος ύστερα  από 

την διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε ως κατωτέρω το 

θέµα της ηµερήσιας διάταξης.  

Θέµα 1
ο
  : Η.∆. 

   
                                                                            Εισηγητής : κ. Πετρόπουλος 

Ο Πρόεδρος πριν δώσει τον λόγο στον κ. Πετρόπουλο, Πρόεδρο του ΣΥ.∆Ι.Σ.Α.Π.Α., για την 

εισήγηση του θέµατος, έδωσε τον λόγο στον κ. ∆ήµαρχο ο οποίος είπε: «Όπως γνωρίζεται το 

κύτταρο του ΧΥΤΑ τελειώνει οπότε θα πρέπει να βρούµε τρόπους να κρατήσει περισσότερο 

χρόνο, αλλά πιστεύω ότι θα πρέπει να υπάρχει και µια περιβαλλοντολογική συνείδηση σε 

όλους µας γιατί τα πράγµατα αλλάζουν και το σκουπίδι πια δεν είναι ένα σκουπίδι που θα 

πετάξουµε διότι αυτά τα απορρίµµατα αυτή την στιγµή έχουν κέρδος. Εµείς σαν παράταξη 

είχαµε πει και προεκλογικά, το λέµε και τώρα ότι πρέπει να παραδώσουµε µια Πάρο καθαρή 

και φιλική προς το περιβάλλον. Η Πάρος πάντα ήταν καθαρή αλλά πρέπει να γίνει συνείδηση 

σε όλους µας και θα πρέπει να καταφέρουµε τα νέα παιδιά να αποκτήσουν την συνείδηση να 

µην πετούν τα ανακυκλώσιµα τα οποία πρέπει να ανακυκλώνουµε. Πέρυσι είχαµε κάνει ένα 

πρόγραµµα σε συνεργασία µε πανεπιστηµιακό ίδρυµα το ΕΝ ΑΡΧΗ ΗΝ Η ΦΥΣΙΣ στα 

σχολεία της Νάουσας και εκεί ακριβώς θα εστιάσουµε τις προσπάθειές µας στοχευµένα και 

οργανωµένα µε στρατηγικό σχέδιο για να µπορέσουµε να έχουµε τα καλύτερα αποτελέσµατα 

στο θέµα των απορριµµάτων. Με µηδαµινό κόστος για τους δηµότες και το ∆ήµο, 

αξιοποιώντας τον εθελοντισµό, την κοινωνική εταιρική ευθύνη και κυρίως το φιλότιµο των 

ανθρώπων αυτού του νησιού και των ανθρώπων που το αγαπάνε σαν πατρίδα τους και ας µην 

γεννήθηκαν εδώ, εφαρµόζοντας την παγκόσµια αρχή ο ρυπαίνων πληρώνει αλλά ο ανακυκλών 

ανταµείβεται. Θα ξεκινήσουµε να ενηµερώνουµε τα παιδιά και θα επεκταθούµε σε όλες τις 

κοινωνικές οµάδες του νησιού µας για το πώς θα γίνουν αυτές οι δράσεις. Ανακηρύσσουµε το 

έτος 2016 ως έτος ανακύκλωσης για την Πάρο, για να µην πετάξουµε ένα πυροτέχνηµα και να 

πούµε ότι κάνουµε µια δράση σήµερα και τελειώνουµε και γι αυτό θα υπάρχει συνεχής 

ενηµέρωση, συγκεκριµένο πρόγραµµα, υλοποίηση και προτάσεις που να καλύπτουν όλο το 

χρόνο για να µπορέσουµε να ευαισθητοποιήσουµε την κοινωνία. Ας ευχηθούµε λοιπόν σήµερα 

ότι κάνουµε µια αρχή και ένα κοινό αγώνα για την προστασία του Περιβάλλοντος».  

Τον λόγο πήρε ο κ. Πετρόπουλος ο οποίος αφού χαιρέτησε το σώµα, είπε: «Το 2016 το 

ανακηρύσσουµε ως έτος ανακύκλωσης για το ∆ήµο Πάρου. Είναι ένας µεγαλόπνοος στόχος, 

που µε σταθερά βήµατα και στρατηγικό σχεδιασµό µπορούµε να τον πετύχουµε. Θέλουµε στο 

πλάι µας όλο το νησί διότι η ευθύνη ανήκει σε όλους µας, αλλά το αύριο ανήκει στα παιδιά µας 

και οφείλουµε εµείς να το παραδώσουµε όσο πιο καθαρό γίνεται. Οι δράσεις και το 

χρονοδιάγραµµα που θα ακολουθηθεί θα γίνει γνωστό µε κάθε επισηµότητα και συµµετοχική 

δράση των φορέων του νησιού τις επόµενες ηµέρες. Χωρίς τυµπανοκρουσίες και πανηγυρικούς 

λόγους σας αναφέρω επιγραµµατικά τις δράσεις µας που θα ξεκινήσουν από τα τέλη του 

Φεβρουαρίου: 

• Ξεκινάµε  εκπαιδευτικό πρόγραµµα ευαισθητοποίησης στις σχολικές µονάδες του νησιού σε 

συνεργασία µε Πανεπιστηµιακό ινστιτούτο µε σκοπό την  πρόληψη και την ενηµέρωση των 

µαθητών. 

• Σχολικό διαγωνισµό ανταποδοτικής ανακύκλωσης στην πηγή. 

• Σεµινάρια ανοιχτά σε όλες τις κοινωνικές οµάδες του νησιού. 

• Γραµµή ∆ηµότη για το Περιβάλλον. 

• Ανασχεδιασµό της υπηρεσίας αποκοµιδής των απορριµµάτων και  αυστηρή εφαρµογή του 

κανονισµού καθαριότητας. 

• Θέσπιση κανονισµού λειτουργίας του κυττάρου του ΧΥΤΑ µε σκοπό την χρονική επέκταση 

λειτουργίας του. 
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• Εκπόνηση Μελετών  για την δηµιουργία του νέου κυττάρου ΧΥΤΥ και αποκατάσταση του 

υπάρχοντος χώρου όταν αυτός κορεστεί. 

• Ψηφιακή αποτύπωση των κάδων απορριµµάτων και δηµιουργία application για τους 

επισκέπτες και τους δηµότες του νησιού µε τα πράσινα σηµεία. 

• Σχεδιασµός του Τοπικού Σχεδίου ∆ράσης . 

• Συµµετοχή σε ευρωπαϊκά προγράµµατα και διεκδίκηση πόρων από τα αρµόδια Υπουργεία 

και την  Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου για την προώθηση της κοµποστοποίησης και της 

αξιοποίησης της βιοµάζας. 

• Εφοδιασµός µε υλικοτεχνική υποδοµή για την αρτιότερη αποκοµιδή των απορριµµάτων µε 

νέους κάδους & µηχανήµατα. 

• Προώθηση της κατασκευής σταθµού µεταφόρτωσης απορριµµάτων και της διαδικασίας 

ανακύκλωσης  

• Επέκταση του προγράµµατος ανακύκλωσης σε όλα τα ρεύµατα (τηγανέλαια, µεγάλες 

οικιακές συσκευές, έπιπλα, µπαταρίες). 

• Συµµετοχή σε διεθνείς δράσεις περιβάλλοντος ( lets do it, European charter). 

• Ενέργειες για την προσέλκυση  σχολικού - περιβαλλοντικού τουρισµού και την αξιοποίηση 

του φυσικού κάλλους που διαθέτει το νησί µας. 

• ∆ιενέργεια διεθνούς συνεδρίου και συνεργασία µε διεθνή πανεπιστηµιακά ιδρύµατα για 

παροχή εκπαιδευτικών σεµιναρίων εντός Πάρου. 

• Πολιτιστικές  και αθλητικές δράσεις καθ΄ όλη τη διάρκεια της χρονιάς. 

• ∆ιανοµή περιβαλλοντικών παραµυθιών σε όλα τα παιδιά των σχολείων της Πάρου. 

Σε αυτή την προσπάθεια δεν µπορεί να λείψει κανείς. Είναι πάνω από κάθε πολιτική διαφωνία, 

πάνω από κάθε προσωπικό εγώ. Φτάνουµε στο εµείς µε συνεργασία και κοινό όραµα για µια 

ακόµα πιο όµορφη και καθαρή Πάρο. 

Στη συνέχεια τέθηκαν ερωτήµατα από τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους και από τους 

παρευρισκόµενους δηµότες και δόθηκαν οι απαραίτητες απαντήσεις και διευκρινήσεις από τον 

∆ήµαρχο και τον σύµβουλο ∆ηµάρχου κ. Γάκη Αντώνιο. 

Ο κ. Βλαχογιάννης κατά την τοποθέτησή του είπε: «Κανένας ∆ηµοτικός Σύµβουλος δεν θα 

έχει αντιρρήσεις για όλα αυτά τα οποία γίνονται σχετικά µε την ανακύκλωση. Η ανακύκλωση 

σαφώς και πρέπει να διαδοθεί σε όλους τους πολίτες και να τους ευαισθητοποιήσει. Άρχισε 

πριν από χρόνια και κυρίως από τα σχολεία είχε πολύ καλά αποτελέσµατα και γι αυτό θεωρώ 

ότι πρέπει να συνεχίσουµε στα σχολεία αλλά κυρίως µετά από τόσα χρόνια, τώρα πια οι 

φορείς, όλες οι τάξεις των ανθρώπων και όλες οι ηλικίες θα πρέπει να δώσουν τα µέγιστα σε 

αυτό το σκοπό. Ελπίζω και εύχοµαι να έχει επιτυχία και βεβαίως θα πρέπει να δούµε ορισµένα 

πράγµατα π.χ. ο ∆ήµος της Πάρου έχει ένα αυτοκίνητο ανακύκλωσης που δεν επαρκεί για τις 

ανάγκες του ∆ήµου και αναγκάζεται να διαθέτει όχηµα απ τα δικά του για να ικανοποιεί την 

ανακύκλωση και επίσης κάδοι ανακύκλωσης δεν υπάρχουν σε όλα τα σηµεία της Πάρου και 

υπάρχει ζήτηση σε σηµεία αιχµής. Όµως εγώ θα ήθελα να πω επειδή συζητάµε και για 

απορρίµµατα που µπαίνουν σε στόχους, ότι κάνουµε βήµατα εµπρός αλλά στην πράξη κάνουµε 

βήµατα πίσω διότι και στη Νάουσα υπάρχει ένας χώρος που συγκεντρώνονται σκουπίδια και 

υπάρχουν πολλές διαµαρτυρίες τελευταία, αλλά και στα Μάρµαρα τις τελευταίες ηµέρες σε 

οικόπεδο που συγκεντρώνονται απορρίµµατα βάλαµε φωτιά για να τα κάψουµε, πράγµα που 

απαγορεύεται. Σε αυτά πρέπει να είµαστε λίγο πιο προσεκτικοί και να µην προκαλούµε µε την 

συµπεριφορά µας».   

Ο κ. Κασαπίδης είπε: «Προφανώς και εγώ θα συµφωνήσω ότι ένα ζήτηµα όπως η ανακύκλωση 

και η διαχείριση των σκουπιδιών δεν µπορεί παρά να βρίσκει σύµφωνους τους πάντες, έχω 

όµως ορισµένες ενστάσεις ως προς τον τρόπο µε τον οποίο οργανώνεται όλο αυτό το πράγµα. 

Το θεωρώ αρκετά αβανταδόρικο το θέµα να βγει κανείς να µιλήσει και να σχεδιάσει µια σειρά 

από δράσεις που επιγραµµατικά αναφέρονται εδώ σε εµάς. Επίσης έκανα µια σχετική έρευνα 

για το πώς πήγε το παρισινό πρόγραµµα αυτό µε την Πάντειο, και δεν πήγε καθόλου καλά ούτε 

από την συµµετοχή των παιδιών, ούτε των σχολείων, ελάχιστα παιδιά συµµετείχαν, κανένα δεν 

ενδιέφερε, µια αποτυχία παταγώδης ήταν και φοβάµαι µην παρόλο τις ευχολογίες σε ένα θέµα 
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που όλους µας ενδιαφέρει και όλοι θα θέλαµε να είναι επιτυχηµένο, έχουµε µια επανάληψη, 

διότι δεν αρκούν οι καλές προθέσεις και υστερεί ως προς την οργάνωση. Θα ήθελα λοιπόν να 

ερχόταν ως προϊόν διαβούλευσης και όχι έτοιµο επιγραµµατικά κάποια σηµεία όπως ήρθε 

τώρα, και να το προχωρήσουµε. Επίσης ένα θέµα που είπε σωστά και ο κ. Βλαχογιάννης 

υπάρχει στη Νάουσα ένας χώρος που συγκεντρώνονται στο κέντρο του χωριού, σκουπίδια, 

κλαδιά ή στρώµατα, κτλ  είναι απαράδεκτη για την θέση και τον χώρο που συγκεντρώνονται, 

παραµένουν εκεί πάρα πολύ καιρό και δεν είναι λογική ότι παραµένουν το χειµώνα και 

προφανώς πρέπει να µεταφερθούν και γενικότερα υπάρχει µια γενική γκρίνια στο νησί ότι η 

ανακύκλωση δεν προχωράει καλά».   

Ο κ. Ροκονίδας είπε: «∆εν µπορεί κανείς να διαφωνήσει για την διοργάνωση ενός έτους σαν 

και αυτό, βέβαια πολλές δράσεις από αυτές που περιλαµβάνονται εδώ έχουν ένα καµπανιακό 

χαρακτήρα, θα εκφράσω όµως έναν προβληµατισµό, κατά πόσο η ευαισθητοποίηση των 

παιδιών µπορεί να πιάνει τόπο µέσα από την διαδικασία συµµετοχής σε ένα τέτοιο πρόγραµµα, 

όταν ο ∆ήµος δεν είναι προετοιµασµένος για να µπορεί πρακτικά να τρέξει αυτό το πρόγραµµα 

και εννοώ όταν για παράδειγµα προσπαθείς να διαµορφώσεις και να δηµιουργήσεις στα παιδιά 

περιβαλλοντική συνείδηση και τελικά δεν έχεις στο σχολείο τους κάδο ανακύκλωσης. Όταν 

προσπαθείς να πείσεις τους δηµότες σου ότι θα πρέπει να συµµετάσχουν στη διαδικασία της 

ανακύκλωσης και να ευαισθητοποιηθούν, και τελικά ογκώδη αντικείµενα παραµένουν σε 

χώρους αποκοµιδής απορριµµάτων πάρα πολύ καιρό. Πολλές φορές έχω αναφέρει σε αυτό το 

τραπέζι ποια θα ήταν η οικονοµία πόρων για το ∆ήµο σε επίπεδο καυσίµων, συντήρησης 

µεταφορικών µέσων, όταν θα είχες στο νησί δύο ή τρείς σταθµούς µεταφόρτωσης. Όταν 

λοιπόν όλα αυτά δεν έχουν προετοιµαστεί, δεν ξέρω κατά πόσο θα παίρνει ουσιαστικό 

περιεχόµενο αυτή η διαδικασία της ανακήρυξης, ή απλώς αυτή η διαδικασία θα έχει να κάνει 

µε την εκτέλεση ενός προγράµµατος για το πρόγραµµα, και για να µπορούµε να διατυπώνουµε 

όµορφες προτάσεις οι οποίες όµως τελικά όταν θα παρέλθει το έτος θα είναι κενές 

περιεχοµένου».    

Η κ. Κάγκανη είπε: «Είµαστε από τα τυχερά νησιά να προτείνουµε το 2016 να είναι έτος 

ανακύκλωσης διότι έχουµε το ΧΥΤΑ και µπορούµε να µιλάµε για ανακύκλωση. Το 2004 

ξεκίνησε το πρόγραµµα ανακύκλωσης στα σχολεία και είχε πάρα πολύ µεγάλη συµµετοχή, 

πολλές εκδηλώσεις και δράσεις και όλα αυτά που προτείνουµε εφέτος να γίνουν είναι πάρα 

πολύ ωραία και συµφωνώ απόλυτα. Να µην ξεχνάµε όµως τα προβλήµατα µε τα σκουπίδια που 

είναι παντού, όπως κλαδιά κοντά σε κάδους κτλ., και ο κανονισµός καθαριότητας δεν 

λειτουργεί. Εκεί που θα πρέπει να δώσουµε ιδιαίτερη σηµασία και εκπαίδευση, ειδικά τους 

καλοκαιρινούς µήνες, είναι στα καταστήµατα και στα ξενοδοχεία διότι εκεί έχουµε τα 

περισσότερα σκουπίδια ανακύκλωσης».  

Ο κ. Μαρινόπουλος είπε: «Νοµίζω ότι συζητάµε αυτή την στιγµή ένα από τα δύο µεγαλύτερα 

θέµατα που θα απασχολήσουν στο µέλλον την πορεία αυτού του νησιού και τα σκουπίδια είναι 

το ένα. Θέλω να πω ότι σε µια πολύ δύσκολη θέση βρέθηκε η Πάρος το 2002 µε 2003 και 

έγιναν κάποιες ενέργειες µέσα σε δύο-τρία χρόνια και κάπως διορθώθηκαν τα πράγµατα, 

φτιάχτηκε ο ΧΥΤΑ, προχώρησε η ανακύκλωση µέχρι ένα σηµείο και αυτή την στιγµή 

βρισκόµαστε στη δεύτερη µεγάλη φάση που πρέπει να τρέξουµε και να προχωρήσουµε πολύ 

γρήγορα. Πρέπει οπωσδήποτε η διαδικασία της διαβούλευσης να είναι σύντοµη και περιεκτική 

µε ουσία και δεν πρέπει ποτέ να την τραβάµε σε µάκρος. Οι πολλές διαβουλεύσεις, πολλές 

φορές τα πράγµατα τα τελµατώνουν και πρέπει να προχωρήσουµε σε ουσιαστικές ενέργειες, να 

ασχοληθούµε µε τα παιδιά και τα σχολεία και αυτό το πρόγραµµα να προχωρήσει πολύ 

γρήγορα, αν θέλουµε πραγµατικά αυτό το νησί να αναπτυχθεί». 

Ο Σύµβουλος ∆ηµάρχου κ. Γάκης είπε: «Επειδή µιλάµε µε στοιχεία και όχι µε εκτίµηση, το 

πρόγραµµα αυτό έχει γίνει στην Ελλάδα σε 42 σχολεία. Η συµµετοχή των παιδιών 

πανελλαδικά σε ανάλογο πρόγραµµα είναι 32% ενώ στο ∆ηµοτικό Σχολείο της Νάουσας 

έφτασε στο 78%. Σε αυτό το πρόγραµµα τα παιδιά επειδή µαθαίνουν, δεν τους κάνουµε 

κυνηγούς απορριµµάτων, αλλά τους µαθαίνουµε την διαδικασία και την χρησιµότητα. 

Ποσοτικά, ενώ το πανελλαδικό µέσω όρο στην συλλογή είναι 1,7 λίτρα ανά µαθητή, εδώ 

έφτασε στα 2,6 λίτρα ανά µαθητή. Ο λόγος που δεν δόθηκε η επικοινωνιακή χροιά ήταν γιατί 
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όλο αυτό έγινε µε καθαρούς πόρους του Πανεπιστηµίου, δηλ όχι µόνο δεν πληρώθηκε το 

Πανεπιστήµιο αλλά πληρώσαµε και τα εισιτήρια µας, διότι ήταν επιλογή µας, ήταν προϊόν 

έρευνας και δεν ζητάµε γι αυτό εύσηµα. Η απόδοση της Πάρου ώθησε και το ∆ήµο Σκύρου να 

ακολουθήσει φέτος και αυτός το ίδιο πρόγραµµα µε οµόφωνη απόφαση του ∆ηµοτικού τους 

Συµβουλίου. Είναι σηµαντικό ότι δεν στοιχίζει ούτε ένα ευρώ στο ∆ήµο Πάρου ούτε εµείς 

αµειβόµαστε, δηλ δεν γίνεται κάτι για να κερδίσει κάποιος, διότι εκπροσωπώ ένα 

Πανεπιστηµιακό ίδρυµα που αυτό το κάνει καθαρά για λόγους ερευνητικούς. 

Ο κ. ∆ήµαρχος κλείνοντας ευχαρίστησε το Πανεπιστήµιο καθώς και τον κ. Γάκη Αντώνιο      

για την προσφορά τους, αναφέρθηκε στις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων τις οποίες 

χαρακτήρισε δίκαιες τις περισσότερες. Σε ότι αφορά το σταθµό της Νάουσας παραδέχθηκε ότι 

είναι απαράδεκτο αυτό που συµβαίνει και ότι πρέπει να φύγει από εκεί που βρίσκεται αλλά 

αυτό δεν ξεκίνησε τώρα, είναι αρκετά χρόνια. Έκαναν µια έρευνα αγοράς για κάποιο οικόπεδο 

ώστε να µεταφερθεί εκεί ο σταθµός συγκέντρωσης των απορριµµάτων αλλά δεν έχει βρεθεί ο 

κατάλληλος. Σχετικά µε το ένα απορριµµατοφόρο που είπε ο κ. Βλαχογιάννης ότι έχει ο 

∆ήµος, δεν έχει κανένα διότι το καλοκαίρι κάηκε η µηχανή του. Σε ότι αφορά την κατάσταση 

που υπήρχε στον Αγ. Βλάση, µε την δηµιουργία του Κ∆ΑΥ έχει βελτιωθεί πολύ. Σε πολλά 

πράγµατα ο ∆ήµος δεν είναι προετοιµασµένος όπως είπε ο κ. Ροκονίδας, αλλά προσπαθούµε, 

κάνουµε ένα προγραµµατισµό ώστε να ωριµάσουµε κάποια πράγµατα. Χρειάζονται οι σταθµοί 

µεταφόρτωσης διότι είναι αδύνατο πλέον να ξεπερνάµε τα καύσιµα που µας δικαιολογούν ανά 

απορριµµατοφόρο για την µεταφορά των απορριµµάτων στον Αγ. Χαράλαµπο. Θα πρέπει να 

τηρηθεί ο κανονισµός καθαριότητας αλλά και να πείσουµε τον συµπολίτη µας µε την βοήθεια 

όλων µας ότι αυτά τα κλαδιά τελοσπάντων δεν πρέπει να τα πετάς όπου βρεις αλλά θα πρέπει 

να πηγαίνουν στο ΧΥΤΑ ή σε ένα σταθµό µεταφόρτωσης όπου εκεί θα γίνεται ένας 

θρυµµατισµός. ∆εν καταφέραµε δυστυχώς να πάρουµε τους δύο θρυµατιστές διότι η 

προµήθεια  σταµάτησε µόνο στο σπαστήρα επειδή οι δύο εργολάβοι τσακωνόντουσαν µεταξύ 

τους. Πιστεύω ότι κάνουµε µια σοβαρή προσπάθεια και πρέπει να την κάνουµε όλοι από την 

βάση ως την κορυφή διότι είναι στοίχηµα για εµάς να κηρύξουµε αυτό το νησί ως πράσινο 

νησί και οι κάτοικοι του να ευαισθητοποιηθούν περισσότερο από όσο είναι. 

Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο 

     αφού έλαβε υπόψη την παραπάνω εισήγηση, τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων, 

τις διατάξεις των άρθρων 65, 67, 69, 94 και 95 του Ν.3852/2010, το άρθρο 75 του 

Ν.3463/2006, και τα στοιχεία του σχετικού φακέλου, 

Αποφασίζει οµόφωνα 

Κηρύσσει το έτος 2016 ως έτος ανακύκλωσης για το ∆ήµου Πάρου. 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθµό 35/2016. 

Ύστερα  από την εξάντληση των θεµάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο ∆ήµαρχος Ο Πρόεδρος Τα µέλη 

(Τ.Υ.) (Τ.Υ) (Τ.Υ.) 

Μάρκος Ι. Κωβαίος Σαραντινός Χριστόδουλος-Γεώργιος 1. Άγουρος Άγγελος 

  2. Βλαχογιάννης Χρήστος 

  3. Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα 

  4. Καραχάλιος Σταύρος 

  5. Κασαπίδης Αναστάσιος 

  6. Λεοντής Μικές  

  7. Λουκής Γεώργιος του Κων. 

  8. Μαλαµατένιος Εµµανουήλ 

  9. Μαλινδρέτος Χαράλαµπος 

  10. Μαρινόπουλος Αθανάσιος 

  11. Πατέλης Άγγελος 

  12. Πετρόπουλος Ιωάννης 

  13. Πούλιος Γεώργιος 

  14. Ραγκούσης Γεώργιος 
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  15. Ροκονίδας Κωνσταντίνος 

  16. Ρούσσος Βατίστας       

  17. Σαρρή – Παπακυρίλλου 

Θεοδώρα 

  18. Τριπολιτσιώτης Γεώργιος 

  19. Χανιώτη Μαρία 

  20. Χριστόφορος Χρήστος 

 

Για την ακρίβεια 

 

 

 

                    

                                     

 

                                     

            

Ο ∆ήµαρχος  

 

 

 

Ο Πρόεδρος 

Μάρκος Ι. Κωβαίος  Σαραντινός Χριστόδουλος - Γεώργιος 
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